
Seinäjoen nuorisovaltuuston kokous 2/24

Kokousaika: Maanantai 4.3.2024 klo 18.00

Kokouspaikka: Seinäjoen kaupungintalon valtuustosali (Kirkkokatu 6, 60100 Seinäjoki)

Päätöksentekijät:
Sofia Douka Puheenjohtaja
Jone Tikkaoja Sihteeri
Evie Wiltshear Varasihteeri
Sofia Yli-Rahnasto 1. varapuheenjohtaja
Emilia Melender 2. varapuheenjohtaja
Kai Gerey Jäsen
Anni Hautamäki Jäsen Poissa
Ilona Hautamäki Jäsen
Maija Kanto Jäsen
Jemina Kimpimäki Jäsen
Aliisa Lauren Jäsen
Jenni Mannila Jäsen
Veera Niemistö Jäsen
Sofia Oksanen Jäsen
Lilja Panula Jäsen
Mirella Wallin Jäsen

Muut kutsutut:

Gavin Gobinda Rijal Nuvakummi
Hannu Haapasalmi Nuvakummi
Marko Hakala Nuvakummi Poissa
Henna Helmi Heinonen Nuvakummi Poissa
Johannes Karhu Nuvakummi Poissa
Antti Knuuttila Nuvakummi Poissa
Suvi Ilonen Nuvakummi Poissa
Eetu Lehtola Nuvakummi Poissa
Tuomas Ojajärvi Nuvakummi Poissa
Paula Risikko Nuvakummi Poissa
Kimmo Rantanen Nuvakummi Poissa
Kati Särmö Nuvakummi Poissa
Irene Turenius Nuvakummi Poissa
Minna Koivuluoma Ohjaaja
Kirsi Mattila Yhteyshenkilö



§ 1 Kokouksen avaaminen.

Pohjaesitys: Nuorisovaltuuston puheenjohtaja Sofia Douka avaa kokouksen.

Päätös: Kokous avattiin ajassa 18.02.

§ 2 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus.

Tarkastetaan kokouksen läsnäolijat nimenhuudolla ja todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

vähintään kolmasosan jäsenistä ollessa paikalla ja esityslistan ollessa lähetettynä neljä vuorokautta

ennen kokousta.

Pohjaesitys: Todetaan kokouksen läsnäolijat ja kokouksen päätösvaltaisuus.

Päätös: Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

§ 3 Kokouksen järjestäytyminen.

Valitaan kokousvirkailijat ja myönnetään läsnäolo- ja puheoikeudet.

Pohjaesitys: Valitaan pöytäkirjantarkistajiksi ja ääntenlaskijoiksi Kai Gerey ja Anni Hautamäki.

Puheenjohtajana toimii Sofia Douka ja sihteerinä Jone Tikkaoja. Annetaan puhe- ja läsnäolo-oikeus

nuvakummeille, ohjaajalle, yhteyshenkilölle ja muille mahdollisille paikalla oleville.

Päätös: Anni Hautamäen ollessa pois paikalta valittiin hänen tilalleen pöytäkirjantarkastajaksi ja
ääntenlaskijaksi Ilona Hautamäki. Hyväksyttiin päätös muutosesityksineen.

§ 4 Esityslistan hyväksyminen.

Pohjaesitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi

Päätös: Hyväksyttiin.

§ 5 Lautakuntien, piirihallituksen sekä kaupunginvaltuuston terveiset.

Pohjaesitys: Lautakuntien edustajat ja kaupunginvaltuuston edustaja kertovat mitä kokouksissa on käyty

läpi.

§ 5.1 Kaupunginvaltuuston terveiset.

Edustaja Sofia Douka kertoo Kaupunginvaltuuston terveiset.

Kokous: Viimeisimmän kokouksen jälkeen on ollut kaksi kokousta. Niistä ensimmäisessä

kerrottiin SeAMK:in tämän hetken tilanteesta, jossa huolta herätti ainoastaan aikasta

alhaisempi opiskelijamäärä. Douka piti puheenvuoron siitä miksi nuoret mahdollisesti

lähtevät pois Seinäjoelta ja ehdotti puheenvuorossaan esimerkiksi uusien linjojen

lisäämistä SeAMK:kiin. Toisessa kokouksessa ei noussut esille nuoria koskevia asioita.

§ 5.2 Elinvoimalautakunnan terveiset.

Edustaja Mirella Wallin kertoo Elinvoimalautakunnan terveiset.

Kokous: Lautakunnalla on ollut yksi kokous tammikuun lopussa. Kokouksessa kerrottiin

erilaisista avustusrahoista.



§ 5.3 Hyvinvointilautakunnan terveiset.

Edustaja Emilia Melender kertoo Hyvinvointilautakunnan terveiset.

Kokous: Hyvinvointilautakunta kokousti tammikuussa kerran käsitellen kaupungin

kulttuuripalkinnon sääntöjen tarkennusta. Lisäksi kokouksessa hyväksyttiin nuorisotyön

dokumentaatiojärjestelmän käyttösopimus.

§ 5.4 Kasvatus- ja opetuslautakunnan terveiset.

Edustaja Sofia Douka kertoo kasvatus- ja opetuslautakunnan terveiset.

Kokous: Lautakunnalla on ollut yksi kokous tänä vuonna. Ainut nuoriin liittyvä asia

koskee Peräseinäjoen lukiota, joka lopettaa toimintansa 1.8.2025. Ylistaron lukion

toiminta jatkuu toistaiseksi.

§ 5.5 Kaupunkiympäristölautakunnan terveiset.

Edustaja Sofia Oksanen kertoo kaupunkiympäristölautakunnan terveiset.

Kokous: Kokouksessa hyväksyttiin Ruukintien katusuunnitelma, jossa suojatiekohdissa tie

olisi vain kaksikaistainen.

§ 5.6 Piirihallituksen terveiset.

Piirihallituksen jäsen Kai Gerey kertoo piirin terveiset.

Kokous: Piirihallitus on kokoustanut kerran viimeisimmän nuorisovaltuuston kokouksen

jälkeen. Piirin kokouksessa ei esiintynyt nuoria koskevia asioita. Gerey kertoi jättävänsä

eropyynnön piirihallituksesta henkilökohtaisten syiden vuoksi.

§ 5.7 Etelä-Pohjanmaan nuorisovaltuuston terveiset.

Edustaja Jenni Mannila kertoo Etelä-Pohjanmaan nuorisovaltuuston terveiset.

Kokous: Etelä-Pohjanmaan nuorisovaltuustossa ei ole vielä noussut esille merkittäviä

asioita.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

§ 6 Ilmoitusasiat.

Pohjaesitys: Käsitellään ilmoitusasiat ja merkitään tiedoksi.

§ 6.1 Sometiimin ajankohtaiset asiat.

Kokous: Sometiimillä on ollut kokous, jossa päätettiin tiimin vastuuhenkilöksi Lilja

Panula. Somealustavastuut jakautuivat niin, että Instagramiin julkaisevat Mirella Wallin

ja Jenni Mannila, Tiktokkiin sisältöä tekevät Emilia Melender ja Ilona Hautamäki ja

Nuorisovaltuuston nettisivuja hoitavat Panula ja Sofia Yli-Rahnasto. Kokouksessa

käsiteltiin tarvetta uusille kuvituskuville, joita mennään ottamaan tulevissa

nuvatapaamisissa. Lisäksi sometiimi tarvitsee uusia blogitekstejä julkaistavaksi.



§ 6.2 Pakkatyöryhmän kuulumiset.

Kokous: Pakalla on ollut yksi kokous tänä vuonna. Kokouksen alussa kerrottiin Pakan

toiminnasta ja yhteistyökumppaneista. Kokouksessa myös käsiteltiin kesän suuria

tapahtumia kuten Solarsoundia, Provinssia ja Pakkatyöryhmän vapaaehtoistyöstä

festivaaleilla.

§ 6.3 Ohjaamon kuulumiset.

Kokous: Ohjaamo ei ole kokoustanut.

§ 6.4 Tapahtumatyöryhmän kuulumiset.

Kokous: Tapahtumatyöryhmä ei ole kokoustanut.

§ 6.5 Unicefin lapsiystävällisen kunnan kuulumiset.

Kokous: Kokouksessa käytiin läpi Unicefin lapsiystävällisen kunnan käytännöt, sekä

kouluterveyskyselyn tuloksia. Kyselytuloksista nousi esiin oppilaiden tietämättömyys

omista vaikutusmahdollisuuksistaan koulussa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

§ 7 Nuorisovaltuuston yhteisen kalenterin käyttöönotto.

Nuorisovaltuuston yhteinen kalenteri FamCal-sovelluksessa on tarkoitettu nuorisovaltuuston jäsenille,
nuvakummeille, ohjaajalle ja yhteyshenkilölle. Kalenteripohja on valmiina otettavaksi käyttöön.
Pohjaesitys: Käydään läpi kalenterin liittymis- ja käyttöohjeet.
Päätös: Käytiin liittymisohjeet lyhyesti läpi ja tarkempi käyttöohje jaetaan nuorisovaltuuston
WhatsaApp-ryhmään.

§ 8 Etelä-Pohjanmaan nuorisovaltuuston edustajan valinta.

Etelä-Pohjanmaan nuorisovaltuustossa saa olla vain yksi (1) edustaja kustakin nuorisovaltuustosta, joten
kaikki järjestäytymiskokouksessa valitut edustajat eivät voi olla osallisena Etelä-Pohjanmaan
nuorisovaltuustossa.
Pohjaesitys: Nuorisovaltuuston hallitus esittää, että järjestäytymiskokouksessa suoritetun äänestyksen
perusteella eniten ääniä saanut nuorisovaltuuston jäsen Mirella Wallin olisi varsinainen edustaja ja
varaedustajina toimisivat Jenni Mannila ja Veera Niemistö.
Päätös: Hyväksyttiin pohjaesityksen mukaisesti.

§ 9 Toimintasuunnitelman hyväksyminen.



Toimintasuunnitelma 2024

Pohjaesitys: Hyväksytään toimintasuunnitelma vuodelle 2024.

Päätös: Hyväksyttiin toimintasuunnitelma vuodelle 2024.

§ 10 Vaikuttamistoimielimien arviointikysely.

Seinäjoen kaupungin elinvoiman ja työllisyyden toimialan, hyvinvoinnin ja osaamisalan tulosyksikkö on

tehnyt kyselyn, johon jokainen Seinäjoen valtuutettu saa käydä arvioimassa kaupungin

vaikutustoimielimiä.

Pohjaesitys: Merkitään tiedoksi.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

§ 11 Nuorisovaltuuston sivun blogitekstit.

Jaetaan nuorisovaltuuston edustajat 1-3 henkilön ryhmiin ja näissä ryhmissä kirjoitetaan

nuorisovaltuuston nettisivuille blogiteksti. Tekstin aihe on vapaa ja halutessaan ryhmä voi valita itselleen

valmiin aiheen blogitekstien aihelistalta. Valmis teksti tulee hyväksyttää hallituksella ennen julkaisua.

Ryhmien kirjoittamien blogitekstien julkaisujärjestys arvotaan tasapuolisuuden vuoksi.

Pohjaesitys: Päätetään blogitekstien kirjoitusryhmät, sekä niiden julkaisujärjestys.

Päätös: Arvotaan ryhmät ja julkaisujärjestys, jotka ilmoitetaan nuorisovaltuustolle myöhemmin.

Blogitekstien julkaisusta lähetetään jatkossa tieto nuvakummeille ja yhteyshenkilölle. Yksin blogitekstinsä

halusivat kirjoittaa Evie, Kai, Mirella, Sofia D, Sofia O, Sofia Y-R ja Veera.

§ 12 Kevään aktiivipäivät.

Suomen Nuorisovaltuustojen Liitto järjestää kevään Aktiivipäivät 12.4.-14.4. Vaasassa. Aktiivipäivien

yhteistyökumppanina on Liikenneturva. Luvassa on sekä yhteistyökumppanin teeman mukaista, että

yleisesti nuorisovaltuustotoimintaa tukevaa ohjelmaa. Nuorisovaltuusto maksaa osallistumismaksun ja

matkakulut. Aktiivipäiville ilmoittautuminen loppuu 10.3.

Pohjaesitys: Kartoitetaan Aktiivipäiville halukkaat lähtijät.

Päätös: Aktiivipäiville alustavasti halukkaita lähtijöitä yhdeksi päiväksi ovat Jenni Mannila ja Sofia Oksanen.

Puolestaan Veera Niemistö ilmoitti alustavasti haluavansa osallistua tapahtumaan kolmeksi päiväksi.

§ 13 Anni Hautamäen eropyyntö.

Nuorisovaltuuston jäsen Anni Hautamäki on jättänyt eropyynnön 20.2 henkilökohtaisten syiden johdosta.

Pohjaesitys: Hyväksytään Hautamäen eropyyntö.

Päätös: Hyväksyttiin.

https://docs.google.com/document/d/1sX3Ebz7C-iywXZo513vmVovkGivBpNQ4YEmk9nQ90dk/edit


§ 14 Muut esille tulevat asiat.

§ 14.1 Kilometrikorvaukset

Kokous: Hallitus muistuttaa, että kilometrikorvauskyselyyn tulee vastata rehellisesti.
Matkustamisessa suositellaan kimppakyytejä ja bussilla matkustaessa tulee esittää matkasta
saatu kuitti ohjaajalle.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

§ 14.2 Asukasbudjettikysely

Kokous: Nuorisovaltuutetuille jaettiin kysely asukasbudjetista sähköpostitse.

Päätös: Vastattiin kyselyyn.

§ 15 Seuraavan kokouksen ajankohta.

Kokous: Seuraavan kokouksen ajankohta on 20.5.2024.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

§ 16 Seuraavan nuvatapaamisen ajankohta.

Kokous: Seuraavan nuvatapaamisen ajankohta on 16.5.2024.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

§ 17 Kokouksen päättäminen.

Kokous: Puheenjohtaja Sofia Douka päättä kokouksen.

Päätös: Päätettiin kokous ajassa 18.50.


